



KPT:PT:DP:UN:K3

**LINCOLN**  
**UNIVERSITY**  
**COLLEGE**



---

**Ph.D. in Management Programme**  
管理哲學博士課程

---

**Ph.D. in Engineering Programme**  
工程哲學博士課程





# Lincoln University College

Lincoln University College, Petaling Jaya was established in 2002 as Lincoln College (LC) and upgraded in 2011. Lincoln University College is one of the premier private institutions of higher education approved by the Ministry of Higher Education and Malaysian Qualifying Agency (MQA - National Accreditation Board).

林肯大學學院 (馬來西亞) 創建於 2002 年，並於 2011 年由林肯學院升格為大學學院。林肯大學學院作為一家卓越的私立高等教育學院，其課程已獲得馬來西亞高等教育部及馬來西亞學術鑒定局認可。

## Vision and Mission 願景及使命

To be an acclaimed institution of higher learning that provides world class education with high capability in providing knowledgeable and skillful professional to serve the global society.

The mission of Lincoln University College is to become a truly global university that enhances lifelong learning opportunities, practical and scientific skills, social values, leadership and entrepreneurship by harnessing information technology to create a noble human society.

林肯大學學院立志成為世界知名的高等學府，培養學識淵博、技術精湛的專業人才，造福全球。它的使命是成為一所全球性大學，通過資訊科技去實踐科學技能，社會價值觀，領導力和創業精神，創建一個崇高的人類社會。

## Recognition, Registration and Accreditation 評審及認可

Fully Malaysia Government Recognized 馬來西亞政府完全認可

Malaysian Qualifications Agency (MQA) 馬來西亞學術評審局 (MQA) 認可

Member of International Association of Universities (IAU) 國際大學協會 (IAU) 成員

Member of the Association of Commonwealth Universities (ACU) 英聯邦大學協會 (ACU) 成員

Malaysian Qualifications Register (MQR) 馬來西亞高等教育資格評估局 (MQR) 認可

Ministry of Education of The People's Republic of China 名列中國教育部涉外監管信息網推薦大學名單內

The 5 Star SETARA - 2017 國內僅有兩所獲得「五星高等學府 (大學學院組別)」榮譽的大學之一

## Doctor of Philosophy (Ph.D.) in Management 管理哲學博士

The programme aims to provide students with advanced knowledge in the theory and practice of Management studies with the concept of research work, prepare them for critical problem solving, decision making on various situations and responsibilities in the course of their work.

本課程目的是為學員提供先進的知識理論與實踐、管理的實務學習、建立研究理念、為危機處理作出準備，使學員能在不同的工作狀況中作出決策。

### Duration 修讀年期

Duration of Ph.D. in Management programme is 36 months to 60 months.  
管理哲學博士課程的修讀期約為36至60個月。

#### Module 科目

|                       |      |
|-----------------------|------|
| Research Methodology  | 研究方法 |
| Computer Applications | 電腦應用 |

#### Research Area 研究範圍

|   |          |
|---|----------|
| Human Resource Management                               | 人力資源管理   |
| Marketing Management                                    | 市場行銷管理   |
| International Business Management                       | 國際商務管理   |
| Public Relations Management, Entrepreneurial Management | 公共關係管理   |
| Operational and Technology Management                   | 業務和技術管理  |
| Corporate strategic Management                          | 企業戰略管理   |
| Logistics and Supply Chain Management                   | 物流和供應鏈管理 |
| Accounts and Finance Management                         | 帳目和財務管理  |
| Health Informatics Management                           | 醫療資訊管理   |
| Health Care Management                                  | 醫療保健管理   |
| Hospitality Management                                  | 酒店管理     |
| Tourism Management                                      | 旅遊管理     |
| Business Law Management                                 | 商務法管理    |
| and many related areas.                                 | 及其他      |

## Doctor of Philosophy (Ph.D.) in Engineering 工程哲學博士

The Doctor of Philosophy (PhD) in Engineering programme has been designed to provide students with in-depth knowledge in various fields of specialization to enable them to formulate questions and plan and carry out research in their respective subject areas. The candidates would be able to conduct a high-level research and address complex technical questions and challenge the established knowledge and practices on the respective subjects.

The Ph.D. in Engineering programme in Lincoln University College is to prepare a selected number of qualified students for careers in university-level teaching and research and for responsible positions in Government and Private Engineering industries.

此課程旨在為學員供各種專業領域的深入知識，使學員將能夠制定並實踐其專業範疇的研究，並能進行高水平的研究，解決複雜的技術問題，對相關內容及知識發表疑問。

學員在完成課程後，可以參與大學水平的教學和研究工作，並擔任政府和私人工程行業的負責人。

### Duration 修讀年期

Duration of Ph.D. in Engineering programme is 36 months to 60 months.  
工程哲學博士課程的修讀期約為36至60個月。



#### Module 科目

|                       |      |
|-----------------------|------|
| Research Methodology  | 研究方法 |
| Computer Applications | 電腦應用 |

#### Research area 研究範圍

|                        |      |
|------------------------|------|
| Civil Engineering      | 土木工程 |
| Mechanical Engineering | 機械工程 |
| Electrical Engineering | 電子工程 |
| Chemical Engineering   | 化學工程 |

## Academic Requirements 學術要求

- i. Completion of compulsory coursework (Research Methodology and Computer Applications) within first six months from the date of registration  
在入學後6個月內完成研究方法及電腦應用兩門必修課程。
- ii. Submission of Research Progress Reports and presentation should be done at the end of every six months to the Centre of Postgraduate Study Committee.  
每6個月向大學研究生學術委員會提交論文進度報告。
- iii. Upon Successful Completion of research work, draft thesis with Plagiarism Report (<15% of similarity index) must be submitted within three months.  
在研究工作完成後三個月內，需提交論文初稿及論文原創性報告(論文相似度少於15%)。
- iv. Candidates should have at least two publications in international Peer Reviewed Journals (Scopus/ Web of Science indexed journals) and attending at least two conferences to present the research work before Draft thesis submission.  
在提交論文初稿前，學員需在學術期刊上刊登最少兩份研究報告，並出席最少兩次學術研討會並在會上發表研究報告。

## Intake 入學時間

January / May / September 1月/5月/9月

## Entry Requirements 入學資格

- A Master Degree recognized by an approved institution or Other qualifications equivalent to a Master degree  
持有認可的碩士學位或碩士同等學歷
- Proficiency in English 英語水平良好

## How to Apply 如何申請

To apply for admission to the Ph.D. of the LCU, applications are assessed by and admission decisions are made at the discretion of the university.

The following documents must be submitted to HKTNESC:

報讀馬來西亞林肯大學學院的學生，請提交以下文件回本中心，所有申請將交由大學評審決定：

1. A Duly Completed Application Form 填妥之報名表格
2. Relevant Transcripts (Certified True Copy) 相關的成績表正本 (被証明的副本)
3. 1 Passport Size Photo ( 2" X 1.5 " ) 證件相1張 ( 2" X 1.5 " )
4. Passport Copy 護照影印本
5. Recommendation Letter From Two Reputable Sources 兩封推薦信
6. Resume 個人履歷表
7. Application & Registration Fees 報名及註冊費

\* 個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取任何資格。 It is matter of discretion for individual employer to recognize any qualification to which this course may lead.

\* 本課程以純遙距模式進行 The programme is conducted through purely distance learning mode.



## Inquiry 報名及查詢



## Hong Kong Transnational Education Service Centre 香港跨國教育服務中心

Tel 電話 : (852) 2177 2655  
Fax 傳真 : (852) 2177 2555  
Email 電郵 : info@hktnesc.com.hk  
Website 網址 : www.hktnesc.com.hk  
Address 地址 : Room B, 9/F, Silvercorp International Tower, 707-713 Nathan Road,  
Mong Kok, Kowloon, Hong Kong  
香港九龍旺角彌敦道 707-713 號銀高國際大廈 9 樓 B 室